
ID3397 别墅, 卡图

Price 8 500 000 THB (238 000 USD)

交易 出售
房地产种类 别墅
施工 Completed
交付年份 2007
到海边 米 6500
卧室 3
浴室 2
建筑面积 （平方米） 170
一平方价格 50 000 THB

公用设备 每月 1 500 THB
地段的面积 （平方米） 280
风景 游泳池景
层大楼 1
家具 全带家具的
价格从 Private person
项目产权 Foreign Freehold
土地产权 Leasehold





Вилла только что была полностью отремонтирована в современном стиле. Почувствуйте себя комфортно со
всей роскошью дома во время отпуска на Пхукете. Красиво обновленные ванные комнаты, светлые и светлые
спальни с большим количеством встроенных шкафов и легкий доступ к бассейну. Расслабьтесь и приготовьте
еду на своей полностью оборудованной кухне! Кроме того, вилла оборудована система соленой воды в
частном бассейне, крытой беседкой с садовой мебелью, частной парковкой с автоматическими воротам и все
это находится в охраняемом поселке!
Стиральная машина, кладовая сбоку от дома, легко можно построить дополнительную комнату
Дом был полностью отремонтирован 8 месяцев назад, новая мебель, кондиционеры, туалеты, раковины,
шкафы, диваны, кровати, Smart TV.
A complex of villas located in a quiet location, but at the same time in the center of the island. The villas are built on
one floor, have their own pool and 3 bedrooms.

Infrastructure
The territory of the complex is guarded, there is a communal pool, gym and club house.

What's nearby
Convenient location in the center of the island, a 15-minute drive from the major shopping centers Central Festival,
Tesco Lotus, Big C. Just 2.5 km from the Kathu waterfall and 2 golf courses. Also nearby is the Go-Kart Speedway,
where you can go karting. The international airport is 30 minutes away. Several international schools and a hospital
are within 10 km. The Songla Institute is just 5 km from the complex.

Who suits
The complex is ideal for long stays, especially for families with children who study at school or college.


